
各位家长，大家好
这周周末将开始秋季新学期的课程。为了保证教学质量，本校决定将于这周星期四（7月30

日）和星期五（7月31日）发放新学期学生课本。
由于疫情还未结束，基于彼此健康安全的考虑，以下事项望家长们注意：

• 佩戴口罩
• 家长开车经过派书点领书的过程中不需要下车
• 不需要带小朋友

领书地址： 409 Athol Ave Oakland, CA 94606

各班领书时间如下：
 星期四10:00-11:00  星期六10点班  
星期四11:00-12:00  星期六2点班 

星期日2点班
 星期五10:00-11:00   星期日10点班
 星期五11:00-12:00   星期日12点班
（星期六十二点班领书时间会迟点公布。望谅解！）

谢谢配合！

Dear parents，
School will start Fall semester courses on this weekend. In order to ensure the quality of teaching, school 

decided new textbooks for the semester will be distributed on this Thursday (July 30) and Friday (July 31).
As the Covid-19 is not yet over, please every parent pay attention to the following for the sake of each 

other's health and safety.
• Wear mask.
• Parents don't need to get out of their cars when driving by the distribution place to pick up books.
• No need to bring students.

Pick-up addresses: 409 Athol Ave Oakland, CA 94606

Follow the pick-up Time:
Thursday 10 am-11 am    Saturday 10:00 class
Thursday 11 am-12 pm   Saturday  2:00 class

Sunday 2:00 class
Friday 10 am-11 am          Sunday 10:00 class
Friday 11 am-12 pm         Sunday  12:00 class
（Pick-up time for Saturday 12:00 class will be post  later.)

Thank you!
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